

المبعوث الخاص للأمن العام للأمم المتحدة إلى ليبيا يؤكد أهمية عقد جلسة لمجلس النواب في 8 آذار/
مارس كخطوة مهمة نحو الوحدة والسيادة

طرابلس، 07 آذار/ مارس 2021 - أكد المبعوث الخاص للأمن العام للأمم المتحدة إلى ليبيا ورئيس بعثة الأمم المتحدة للدعم في ليبيا، يان كوبيش، أهمية عقد جلسة مجلس النواب يوم الاثنين 8 آذار/ مارس، وهي الجلسة الأولى منذ سنوات عدة.

ويؤكد المبعوث الخاص إن هذه الجلسة، التي دعا إليها رئيس مجلس النواب، المستشار عقيلة صالح، لإجراء مناقشات مستفيضة والنظر في منح الثقة لتشكيلة الحكومة التي اقترحها رئيس الوزراء المكلف، عبد الحميد الدبيبة، هي خطوة مهمة أخرى نحو استعادة وحدة وشرعية المؤسسات والسلطات الليبية بما يحقق وحدة البلاد وسيادتها واستقرارها. ويجب عدم عرقلة هذه الجهود تحت أية ذريعة، بما في ذلك تناقل أخبار مزيفة مثل الرسالة النصية المتداولة اليوم حول التحقيقات التي تجريها الأمم المتحدة بشأن مزاعم الرشوة.

Secretary-General Special Envoy for Libya stresses the importance of holding a
House of Representative session on 8 March as an important step towards unity,
sovereignty

Tripoli, 07 March 2021 - The UN Secretary-General Special Envoy for Libya and Head of the United Nations Support Mission in Libya (UNSMIL) Ján Kubiš stresses the importance of holding the House of Representatives session on Monday, 8 March, which is the first since several years.

The Special Envoy emphasises that this session, which was called for by the HoR Speaker, Agila Saleh to thoroughly discuss and eventually consider a vote of confidence to the cabinet lineup proposed by Prime-Minister designate Abdelhamid AIDabaiba, is another important step towards restoring the unity and legitimacy of Libya's institutions and authorities, in order to achieve the unity, sovereignty, and stability of Libya. These efforts must not be derailed under any pretext, including through the circulation of fake news, such as the text message circulated today about UN investigation of bribery allegations.



Public Information and Communications Office
United Nations Support Mission in Libya (UNSMIL)
مكتب الإعلام والاتصال - بعثة الأمم المتحدة للدعم في ليبيا
<https://unsmil.unmissions.org>

